For Your Information

檔案編號: PMD/PN/N/116/2023

致:叠翠軒各業戶

搭建棚架工程事宜

茲通知各住戶,以下單位搭棚工程,工作詳情如下:

日期: 2023年3月28日(星期二)至2023年4月2日(星期日)

地點:4座26樓H室客廁外牆範圍

注意事項:

(1) 搭棚及施工期間,請遠離棚架範圍,以策安全;

- (2)於施工期間,鄰近單位請緊記將單位內有關之窗戶鎖好;
- (3) 請勿於平台及外牆放置物件,以免被弄污或受損壞;
- (4) 住戶未經許可,不可使用有關棚架,以免發生危險;
- (5) 如遇天氣惡劣,上述工程將會改期進行,屆時將會另行通知。
- (6) 工程進行期間可能引致噪音及灰塵。不便之處,敬請原諒。

倘各業戶有任何查詢,請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。

登翠軒管理處 2023年3月27日

Date: 27 March 2023

To all residents:

Scaffolding for External Wall Repair Works

To facilitate the repair works at the external wall, Details are as follows.

Date : 28 Mar 2023 (Tuesday - 2 Apr 2023 (Sunday)
Location : External wall of Block 4, 26/F., Flat H

Pay Attention:

- (1) Please keep away from the scaffolding during works.
- (2) Neighboring residents are reminded to keep all windows properly locked during works.
- (3) Do not place any object at the verandas or the flat roof, to avoid being dirt or damaged by the work.
- (4) All residents are not allowed to use the scaffolding without official permission.
- (5) The captioned works will be rescheduled in times of bad weather and residents will be informed accordingly.
- (6) Noisy and dusting may be generated during the above period. We apologize for any inconvenience that might be caused.

Should you have any queries, please feel free to contact the Management Office at 2706 0121.

The Pinnacle Management Office

張貼日期至 Post Due Date:

2-4-2023

